



VILLAGE OF SENNEVILLE

DRAFT BY-LAW NO. 439-2

BY-LAW AMENDING BY-LAW CONSTITUTING THE PLANNING ADVISORY COMMITTEE NUMBER 439

Whereas The by-law constituting the Planning Advisory Committee no. 439 is in force since August 21, 2013 and may be amended in accordance with the law;

Whereas A notice of motion and the draft by-law were given on November 28, 2023;

It is **Proposed** by
Seconded by
and **resolved** that:

THE MUNICIPAL COUNCIL DECREES AS FOLLOWS :

Article 1 :

Article 2.3.1 "Number of members" of By-law constituting the Planning Advisory Committee no. 439 is amended by replacing, in the second paragraph, the words "two (2) substitute members, one being Mayor and the other an elected officer" by the words "four (4) substitute members, two (2) of which are members of the Municipal Council".

Article 2 :

Article 2.3.2 "Selection of resident members" of this by-law is amended by replacing the words "transmitted to the residents by newsletter (at all known addresses) and published on the municipal internet site and billboards", with the word "on the municipal website".

Article 3 :

The present by-law comes into force in accordance with the law.

(Signé/Signed Julie Brisebois)

Julie Brisebois, mairesse

(Signé/Signed Stephane Robinson)

Stephane Robinson, Assistant-Greffier

PROJET



VILLAGE DE SENNEVILLE

PROJET DE RÈGLEMENT N° 439-2

RÈGLEMENT MODIFIANT LE RÈGLEMENT CONSTITUANT LE COMITÉ CONSULTATIF D'URBANISME N°439

Attendu que Le règlement constituant le comité consultatif d'urbanisme n° 439 est en vigueur depuis le 21 août 2013 et qu'il peut être modifié conformément à la loi;

Attendu qu' un avis de motion et le projet de règlement ont été donnés le 28 novembre 2023;

Il est **Proposé** par le
Appuyé par le
et **résolu** que:

LE CONSEIL MUNICIPAL DÉCRÈTE CE QUI SUIT :

Article 1 :

L'article 2.3.1 « Nombre de membres » du Règlement constituant le comité consultatif d'urbanisme n° 439 est modifié par le remplacement, au deuxième alinéa, des mots « deux (2) membres substitués, dont le maire et un autre élu », par les mots « quatre (4) membres substitués, dont deux (2) faisant partie du Conseil municipal ».

Article 2 :

L'article 2.3.2 « Sélection des membres résidents » de ce règlement est modifié par le remplacement des mots « transmis aux résidents par infolettre (à toutes les adresses) et affiché sur le site internet et les babillards », par les mots « affiché sur le site internet ».

Article 3 :

Le présent règlement entre en vigueur conformément à la loi.

(Signé/Signed Julie Brisebois)

Julie Brisebois, mairesse

(Signé/Signed Stephane Robinson)

Stephane Robinson, Assistant-Greffier